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Lönerörelsen avslutad för den här 
gången 

 

Av Per Hammarqvist 

Så har vi tagit igenom oss 
årets lönerörelse och med-
lemmarna ska få sin nya lön 
plus retroaktivt från 1 april på 
novemberlönen. 

 

Vi får väl trots allt säga att det gått 
avsevärt mycket bättre i år än det 
förra. Mycket tack vare att vi gav ut 
partsgemensamma instruktioner. 
Detta motverkade alla misstag och 
feltolkningar samt att arbetsgiva-
ren och vi talade med samma röst. 

 

Trots detta har det inte fungerat 
helt perfekt. På en del håll har man 
talat om procent, fast det inte gäl-
ler i vårt avtal. Man har inte över-
enskommit om lönen, utan talat 
om lönespann och liknande och 
inte återkommit med den exakta 
lönesumman.  

Medlemmar har bara fått en lapp 
med lönen, utan tillhörande sam-
tal. Detta är några av de fel som 
begåtts, men det är ändå betydligt 
färre än förra året.  

Dock måste vi utpeka ett par delar 
av organisationen där det fungerat 
sämre än på andra håll och det är 
och  Division Fordon – Depåerna 
Malmö och Hagalund. Här behö-
ver ett arbete göras till nästa gång 
och större respekt visas för vårt 
avtal. 

 

Nu är det inte så lång tid till nästa 
avtalsrörelse och vi får ta nya tag. 
Förhoppningsvis tar vi ytterligare 
ett stort steg mot större efterlev-
nad av vårt löneavtal då. 
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Enkäter 
Av 

Olle Östman 

Som Per skriver inlednings-
vis har föreningen för tredje 
året avslutat kollektivavtals-
förhandlingarna avseende  
löner och det så kallade för-
månsavtaltet (Spåra SJ). 
Utfallet på det personliga planet 
ser du sedan någon dag på din lö-
nespecifikation och i dag får du 
pengarna utbetalda.  
 
Flera medlemmar har hört av sig 
till oss då det inte fungerat eller 
beroende på att man inte kommit 
överens med chefen om slutsum-
man. Detta är en naturlig del av 
avtalets konstruktion, att begära 
steg två samtal om det havererar 
och inget att vara rädd för att be-
gära.  Det är snarare en möjlighet 
att komma igenom. Men det är 
också den möjlighet vi Sacoföre-
ningen har att delta och försöka 
rätta till de brister i respekt för 
avtalet som vi sett.  
 
Det har inte varit mycket men må-
let måste vara att avtalet följs och 
att man planerar för att vi har två 
typer av avtal vid SJ. Ett avseende 
Seko och ST medlemar och ett för 
Sacokollektivet som skiljer sig i 
genomförande.  
 
Jag kan förstå att det som chef är 
bökigt att hålla reda på detta men 
nu har vi en given situation och 
kan inte göra så mycket åt det. 
Därför måste det tas tag i plane-
ringen för samtalen så att de hålls 
i god tid och att man också ser till 
vad avtalet erbjuder och vad in-
struktionen säger. Så har det inte 
riktigt varit i år. Bättre i år? ja 
men inte helt ok.  

Vidare måste man ta med i plane-
ringen för samtalen att medarbeta-
ren får ett beslut /  besked innan lö-
nespecen kommer och innan avtalet 
skrivs på av parterna. 
 
Som vanligt när avtalen är klara 
kommer det flera enkäter och frågor 
till medlemmarna om hur det gått i 
avtalsrörelsen och vad man tycker. 
Vi kommer för tredje året i rad att 
komma med en enkät för att ta reda 
på vad just du tycker och hur du 
upplever att det gått i år. 
 
Vi kommer dock vänta någon vecka 
då det för närvarande är fler enkäter 
i omlopp enkäter som vi i vissa fall 
inte kommer åt och där frågorna inte 
är anpassade till vårt verksamhets-
område.  
 
Vår enkät kommer att vara anonym 
och den går inte att spåra på något 
sätt. Vi kommer att redovisa resulta-
tet i ett kommande nyhetsbrev. 
 
Att delta i enkäten är mycket viktig 
för oss så vi kan förbereda nästkom-
mande avtalsomgång , som startar 
efter jul och nyårshelgerna som det 
ser ut. 
 
Vi ser fram emot ditt deltagande. 

 



Årsmöte 

i 

Sacoföreningen 

 

Saco föreningen vid SJ  

inbjuder till  

Årsmötesförhandling 

 

Vi träffas på Klaraporten 

2013-12-16 

Kl 16:oo 
 

Boka in denna tid redan nu så vi får möjlighet att träffas och ge-
nomföra föreningens årsmöte. 

Separat kallelse med erforderlig dokumentation för att kunna 
hålla mötet kommer skickas ut vilken dag som helst 

I denna kommer även uppgift om vilken lokal vi är i finnas 

 

Välkomna 

 

 



Sista ordet  
Av  
 

Olle Östman 

På senare tid har utgivning-
en av vårt nyhetsbrev inte 
varit så frekvent som vi ve-
lat.  
Detta beror på akut tidsbrist för 
redaktionen men också på för-
ändrade arbetsförhållanden för 
enskilda redaktionsmedlemmar. 
 
Frågan är hur vill med-
lemmarna att vi fort-
sättningsvis skall göra?  
 
Som situationen ser ut just nu 
klarar vi att ge ut två nummer 
på våren och två på hösten/ vin-
tern. 
 
En idé som finns är att lägga ner 
nyhetsbrevet och endast köra all 
info via en hemsida. Vi har för 
närvarande en sida men den an-
vänds inte och uppdateras inte 
och kommer läggas ner till för-
mån för en ny sida som vi fått 
erbjudande att vara delaktiga i 
ifrån Saco. Här kan vi lägga ut 
information om vår verksamhet 
och vad som händer vid SJ och 
dotterbolagen. 

 

Fördelen med denna sida är att det 
kommer även finnas ett nyhets-
flöde som berör hela Saco -
kollektivet och som produceras av 
Saco. 
Tanken med detta är vi då på ett 
effektivare sätt skulle kunna få ut 
informationen och dessutom 
mycket snabbare än idag. 
 
Jag skulle vara tacksam om 
jag får en återkoppling på 
dessa tankar före årets slut så 
styrelsen kan väga in detta i 
sitt beslut vid första styrelse-
mötet 2014.  
Maila gärna din synpunkter 
på olle.ostman@sj.se så för 
jag dem vidare till styrelsen 
 
För dig som är TJ-medlem finns ju 
även TJ hemsida att tillgå med in-
formation och aktualiteter.          
Där finns vi också representerade 
även fortsättningsvis. 


